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UPITNIK – zadovoljstvo seminarom iz Pomorskog i općeprometnog prava 

 

U provedbi upitnika je sudjelovalo 25 ispitanika. 

 

1. Zbog čega ste upisali seminar iz Pomorskog i općeprometnog prava? 

 

- Zbog interesa u području zračnog prava. 

- Seminar sam upisala zbog toga što sam mogla upisati samo jedan predmet s četvrte 

godine, a kako je opsegom najmanji nadam se da ću ga položiti do kra ja akademske 

godine (uz zaostatke drugih predmeta). 

- Činilo mi se zanimljivo, a i dobila sam preporuku starijih kolega.  

- Preporuka prijatelja/kolega. 

- Čula sam od starijih studenata da je zanimljiv, da obveze koje se trebaju ispuniti nisu tako 

teške što odgovara studentima koji imaju zaostatke iz 3. god. 

- Jer mi je djelovao najzanimljiviji te najpristupačniji studentima.  

- Zbog toga što mi je ovaj ispit zanimljiv, ali i relativno malo obveza ima na seminaru, što je 

dobro s obzirom na moje zaostale ispite s 3. godine. 

- Upisala sam zato što mi se predmet čini zanimljivijim od ostalih ponuđenih.  

- Zbog gradiva koje mi se činilo najzanimljivijim od svih ostalih ponuđenih izbora.  

- Zvučalo je zanimljivo s obzirom na sveprisutnost prometa i pravnih pitanja u svezi.  

- Najzanimljiviji mi je predmet semestra; na temelju iskustava kolega: seminar je zanimljiv 

s odličnim gostima predavačima, a zadaće nisu zahtjevne i ne oduzimaju puno vremena. 

Smatram da tako i treba biti. 

- Zato što sam uz seminar učila i pripremala ispit iz tog predmeta. 

- Zato jer sam taj kolegij jedino upisala u ljetnom semestru.  

- Seminar sam upisala zato jer mi je ta materija bila najmanje poznata a činilo mi se 

zanimljiva. 

- Seminar sam upisala jer mi je materija iz tog predmeta bila potpuno nepoznata, a i zbog 

preporuka starijih kolega. 

- Zbog kolokviranja ispita. 

- Jer sam htjela kolokvirati ispit pa sam smatrala da će mi biti od pomoći.  

- Računala sam da će mi oduzeti najmanje vremena, što mi je značajno s obzirom na 

zaostatke s 3. godine. 

- Jer nisam dobila međunarodno. 

- Zanima me zračno pravo, a obzirom na studentski status u trenutku odabira seminara, 

POP mi se činio kao dobar izbor jer sam uz seminar mogla učiti nešto drugo.  



- Predmet Pomorsko i općeprometno pravo me zanima jer obuhvaća materiju s kojom se 

do sada nisam uopće susretala. Također. Kako oduvijek letim avionom, zanimalo me 

dosta pravni aspekt zrakoplovstva. 

- Jer je to jedini predmet koji sam upisala u semestru. 

- Zbog zanimljivog gradiva. 

- Od svih predmeta VIII semestra taj me najviše zanima.  

 

2. Molim Vas da ocijenite seminar ocjenom od 1 do 5, pri čemu je 1 najniži, a 5 najviši stupanj 
zadovoljstva! 

 

 

 

3. Smatrate li da je seminar doprinio povećanju Vašeg općeg pravnog znanja i razumijevanja 

prava? 
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4. Smatrate li da ste pohađanjem seminara olakšali spremanje ispita iz ovog predmeta? 

 

 

 

 

5. Da li su Vam teme koje su se obrađivale bile zanimljive? 

 

 

 

 

6. Za rad na seminaru ste se pripremali ispunjavanjem upitnika/eseja na određenu temu. 

Molim Vaš komentar ove metode rada! 

 

- Ta metoda uzima studentima puno vremena te stoga nije popularna, ali je jako efikasna 

za pripremu za predavanje/seminar. 

- Ponekad je bilo dosta zahtjevno, ali bitno mi je olakšalo spremanje ispita iz ovog 

predmeta i upoznalo me s gradivom. 

- Bilo je korisno, ali nekada i previše zahtjevno. Morali smo uložiti puno truda, rada i 

vremena. 

DA
84%

NE
16%

DA
80%

NE
0%

PONEKAD
20%



- Nekad prezahtjevno s obzirom na ostale obaveze tijekom semestra, jer je svaka zadaća 

zahtijevala puno truda.   

- Smatram da je rješavanje slučaja bilo vrlo korisno za nas jer nas uči kako se služiti 

zakonom i odvajati bitno od nebitnog. Istovremeno, mislim da bi bilo bolje da su svi 

zadaci bili tako koncipirani, dok mislim da nije bilo baš puno koristi od zadataka u kojim 

smo morali tražiti i ispisivati odgovore iz knjige.  

- Pripremanje tema mi je znalo oduzeti dosta vremena kod kuće, ali sigurna sam kako će mi 

biti lakše kad budem spremala ispit. 

- Izvrstan. 

- Zadaće su mi ponekad bile teže zbog činjenice da nisam u fazi učenja ovog predmeta, ali 

ih se moglo riješiti i bez toga. Sjajna metoda rada jer seminar ne čini suhoparnim i traži 

razumijevanje i primjenu prava. 

- Sviđa mi se ta metoda, ali je ponekad oduzimala previše vremena.  

- Zanimljivo, pisanjem zadaća nešto i upamtimo, puno djelotvornije od uputa da se nešto 

samo pročita za sljedeći put. 

- Ova metoda je korisna jer unaprijed steknemo uvid u relevantne članke zakona i drugih 

pravnih akata koji se primjenjuju na zadani slučaj. To znatno olakšava shvaćanje 

objašnjenja slučaja na seminaru, lako pratimo seminar i lakše naučimo.  

- Ova metoda rada mi se više sviđa od dosadašnjih (npr. Seminarski kolokvij) jer sam više 

znanja stekla na praktičnom rješavanju slučaja nego smo „štrebanjem“ za ispunjenje 

seminarske obveze u nekom drugom obliku. Svi slučajevi koje smo rješavali su bili 

poprilično zanimljivi te smatram da će mi dosta toga pomoći pri pripremanju ispita. 

- Generalno mi se sviđa ta metoda rada. Na taj način sam bila „prisiljena“ se spremati za 

sljedeći seminar, upoznati s gradivom. Zadaci nisu bili teški i nisu mi oduzimali previše 

vremena, a pružili su mi uvid u temu. 

- Odličan. Jedino što je bilo „tricky“ bilo je uskladiti različite pravne termine u upitniku, 

konvencijama, zakonima i knjizi. Posebno kod prvog upitnika, negdje je brodar, negdje 

zapovjednik broda i slično. Studentu kojemu je to prvi doticaj s pomorskim pravom to se 

čini zamka i sve sam tri puta prerazmislila i provjerila. Uzelo mi je vremena, no s druge 

strane, mislim da s tim dijelom gradiva bez pripreme mogu izaći na ispit.  

- Metoda je dobra jer omogućava da sudjelujemo u raspravama i pratimo sam tijek priče 

sa seminara jer pristupamo temi sa već nekim, barem osnovnim spoznajama.  

- Smatram da je to bio dobar način ponavljanja i za kolokvij i općenito za predavanja.  

- Ova metoda rada je dobra, ali uzrokuje jako puno posla osobama s zaostacima. Teme su 

mi bile jako zanimljive, ali mi je trebalo puno vremena da riješim zadatke. Unatoč tome, 

ova metoda je puno bolja od npr. završnog kolokvija iz seminara zato što sam ipak puno 

više naučila i istraživala na taj način. Bilo mi je teže rješavati zadatke jer nisam paraleln o 

učila predmet pa mi je sve bilo novo i morala sam uložiti više truda.   Bilo bi svakako bolje 

da se paralelno uči i predmet. 

- Sviđa mi se metoda rada jer sam na taj način prije ispunjavanja upitnika /eseja čitala i 

učila lekcije iz knjige o zadanoj temi, a to će mi pomoći i kad budem spremala ovaj ispit. 

- Smatram da su ove metode jako dobar uvod u sam predmet i olakšavaju shvaćanje 

gradiva i primjeri su najčešće iz prakse što mi se posebice dopada.  

- U redu mi je ova metoda rada. Pripremi nas za nastavu 

- Nije me se dojmio takav način rada. Studenti prava imaju previše obaveza da bi ih se 

dodatno opterećivalo zadaćama/esejima iz seminara koji bi po meni trebao biti samo 



jedna nadopuna znanja iz predmeta iz kojeg je seminar, a ne jedna dodatna obveza zbog 

koje studenti ne bi imali vremena za ostale stvari. 

- Smatram to odličnom metodom jer smo se na taj način upoznali s gradivom kojeg smo još 

dodatno raspravili na satu što je uvelike doprinijelo učenju, razumijevanju gradiva te 

osjećaju sudjelovanja čega na našem faksu malo nedostaje. 

- Mislim da je dobro što smo prije svakog seminara morali proučiti zadanu temu kako bi 

mogli bolje razumjeti gradivo i stvoriti opći dojam o temi. Međutim, neke zadaće su bile 

dosta teške za riješiti studentima koji ne polažu ispit u vrijeme pohađanja seminara, jer su 

dosta detaljne i traže bolje poznavanje gradiva. 

- Zadaci za rješavanje su bili interesantni kao i traženje odgovora za rješavanje slučaja. 

Jedina stvar koja je bila monotona i bez prevelikog učinka je odgovaranje na pitanja, što 

je zapravo bilo čisto prepisivanje iz knjige (kao u srednjoj školi).  

 

7. Koju metodu rada na seminaru smatrate najkorisnijom i subjektivno najugodnijom?  
 

 

 

8. Vaše mišljenje/primjedba općenito o organizaciji rada na seminaru? 

 

- Nemam primjedbi. 

- Mislim da je rad dobro organiziran. Sviđa mi se što je seminar počinjao na vrijeme  i što 

smo stigli ne samo razgovarati o temi, već i gledati druge sadržaje (video) i slušati 

predavače. 

- Organizacija rada mi se sviđa jer svi sudjelujemo, raspravljamo i zajedno dolazimo do 

zanimljivih zaključaka. Vrlo sam zadovoljna seminarom jer sam zaista naučila puno 

zanimljivih stvari. 

- Nemam posebnih primjedbi osim na zadaće koje su po meni bespotrebne. Bolje bi možda 

bilo zadnjih pola sata seminara dati neki zadatak o temi koja se obrađivala netom prije. 
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- Nemam primjedbi. Sviđa mi se organizacija rada na seminaru. Ugodna je atmosfera.  

- Nemam nikakvih primjedbi. Mislim da je sve korektno odrađeno. 

- Organizacija rada je dobra, sviđa mi se što su gosti predavači bili zanimljivi kao i izabra ne 

teme. Sviđa mi se i što smo imali zadaće jer me to prisililo da zaista prođem zadane teme.  

- Rad na seminaru mi se svidio, imali smo izlaganje kolega, gosta te smo uvijek raspravljali 

o zadanim temama. Jedino bih smanjila količinu zadataka. 

- Sviđa mi se način rada, pogotovo izlaganja gostiju. Najbolje mi je bilo predavanje 

gospođe Kapetanović. 

- Rad na seminaru je odlično organiziran. Uključuje kako izlaganje i rad sa studentima, tako 

i goste predavače koji raspolažu vrijednim informacijama iz prakse.  

- Nemam zamjerki, profesorica je dolazila na vrijeme (rijetkost na dosadašnjim 

seminarima!), gosti su bili zanimljivi i zainteresirali e za svaku temu. 

- Organizacija je odlična. Profesorica je dolazila na vrijeme, seminar je uvijek završio u 

točno predviđeno vrijeme, vrijeme na seminaru je bilo dobro raspoređeno.  

- Mislim da je organizacija rada na ovom seminaru dobra, u usporedbi sa do sada 

pohađanim seminarima možda najbolja. 

- Seminar je dobro organiziran, vrijeme je odlično raspodijeljeno i iskorišteno.  

- Sa seminarom i organizacijom rada sam zadovoljna. Jedini je nedostatak prenizak broj 

seminarskih sastanaka jer se nije stiglo obraditi puno tema. 

- Mislim da bi trebalo biti više interakcije između studenata u formi debata/rasprava.  

- Mislim da bi bilo zanimljivije da smo rješavali slučajeve na seminaru u grupnom radu.  

- Sjajna organizacija prof. Radionov, s obzirom da sam seminar upisala „tek tako“, 

zavoljela sam način rad i predmet sam. 

- Nemam primjedbi. 

- Rad na seminaru dobro je organiziran. 

- Sviđa mi se što počinje točno na vrijeme, dobro su i izabrane teme koje su bile jako 

zanimljive. Primjedba je težina zadaća i što su oduzimale previše vremena. 

- Seminar je odlično organiziran, samo je moglo biti više gostiju predavača jer se od njih 

stvarno može puno naučiti o stvarima iz stvarnog života (prakse). 

- Smatram da je seminar dobro organiziran i ne bi bilo loše da je bilo još par gostiju 

predavača. 

- Vjerojatno najbolje organiziran seminar na kojem sam sudjelovao. 

 

9.  Jedan je seminar bio organiziran u prostorima Biblioteke PFZ, s ciljem upoznavanja s 

načinima pretraživanja periodike i e-baza podataka dostupnih na PFZ (voditelji: Dragutin 

Nemec, Marija Tomečak i mr. sc. Aleksandra Čar). 

Smatrate li da su Vam tako stečena znanja korisna za daljnji studij i rad, molim Vaš 

komentar! 

 

- Smatram da jesu, iako je to bilo previše informacija serviranih u kratkom vremenu.  

- Iako sam s tim načinom pretraživanja do sad bila upoznata smatram da je to jako 

korisno. 

- Znanja su korisna ali mislim da smo trebali odmah na prvoj godini biti upoznati s time jer 

bi nam to olakšalo pisanje seminarskih radova. Ovako će nam to pomoći samo za 

diplomski. 

- Jesu te će mi prilikom pisanja diplomskog stečeno znanje mnogo koristiti.  



- Smatram da da jer do sad nisam znala kojim sve bazama podataka naš fakultet raspolaže 

i kako se njima služiti. Bilo bi mi drago da smo imali više vremena i detaljnije naučili o 

tome. 

- Smatram da je korisno. Do sad nisam znala što je Tempus učionica i čemu služi.  

- Jesu, baš je bilo zanimljivo. 

- Izuzetno koristan seminar i stvarno mi je omogućio/olakšao pretraživanje. 

- Smatram da mi je to dosta pomoglo i koristilo mi je prilikom pisanja seminarskog rada. 

- Da, prvi put sam se susrela s tim načinom pretraživanja literature. Pomoglo mi je u 

pisanju seminara. 

- Smatram da će mi pretraživanja periodike i e-baza podataka biti korisno kako za pisanje 

diplomskog rada tako i u mogućem daljnjem školovanju i radu.  

- Upoznavanje s Bibliotekom i pretraživanje baza znatno je doprinijelo stečenim znanjima i 

stjecanju novih vještina pretraživanja i baza podataka što će svakako biti jako korisno 

pogotovo prilikom pisanja diplomskog rada. 

- Mislim da je taj seminar bio koristan jer do tada nisam bila upoznata sa svim 

mogućnostima Biblioteke, planiram i dalje koristiti takav način pretraživanja i nalazaka 

novih informacija.  

- Već sam bila upoznata s tim metodama i ranije se koristila tim znanjem tako da nisam 

nešto novo naučila ali mi je bilo korisno za ponoviti znanje i prisjetiti se detaljno načina 

pretraživanja. 

- Da! Da su mi bar to objasnili čim sam upisala fakultet!  

- Korisno je s obzirom da sam prvi put upoznala i ostale baze podataka osim onih 

dostupnih s weba. 

- Nažalost, bila sam bolesna taj put pa nisam mogla prisustvovati ali vjerujem da bih nešto 

korisno naučila da sam bila. 

- Smatram da mi stečena znanja koriste, oduševio me taj seminar i svakako će mi pomoći u 

daljnjem studiranju. Prije nisam znala za Tempus dvoranu ni pretraživanje baza podataka 

(osim kataloga knjižnice Pravnog fakulteta). 

- Mislim da mi je to bilo korisno jer nisam prije toga znala pretraživati baze a čak nisam 

prije toga bila u Tempus dvorani niti znala koje e-baze podataka uopće postoje. 

- To je bio najkorisniji dio seminara jer se prof. Radionov posebice potrudila oko nečeg što 

smo u ove 4 godine već i trebali znati i smatram da stečeno znanje će mi uvelike biti 

korisno za ubuduće. 

- Da, jako je korisno. Do sad nismo bili upoznati s načinima pretraživanja periodike i e-baza 

podataka. 

- Svakako! Taj sat seminara mi je bio od velike koristi kako za buduće pisanje radova tako i 

za samostalno pretraživanje stvari koje me zanimaju. 

- Smatram taj seminar vrlo korisnim jer će mi pomoći ubuduće za pretraživanje baza 

podataka i pisanje diplomskog rada. Voljela bih da smo ranije tokom studija bili upoznati 

s radom s bazama podataka jer bi tada i seminarski radovi bili sigurno bolji. 

- Jedan od boljih seminara s obzirom da većina nas nije znala koristiti se navedenim e-

bazama te pretraživati literaturu na način drugačiji i bolji od pukog upisivanja pojmova u 
Google! 

 



10. Na seminaru je gostovao prof. Igor Dekanić sa Rudarsko-geološko-naftnog fakulteta, sa 

izlaganjem na temu Eksploatacija ugljikovodika u Jadranu i Energetska zajednica. Molim 

Vaše primjedbe/pohvale/kritike tih izlaganja: 
 

 

     

Vaš komentar: 

- Zanimljivo predavanje i dosta poučno, pogotovo za one kojima se to područje sviđa; nije 

monotono. 

- Jako mi se svidjelo to izlaganje jer me ova tema posebno interesira i aktualna je u 

medijima. Volim čuti i mišljenja stručnjaka iz drugog kuta gledanja osim pravnog.  

- Bilo je zanimljivo i poučno. Upoznao nas je i pričao o stvarima o kojima smo možda iz 

medija mogli dobiti pogrešnu ili nejasnu sliku, a on je to sve lijepo objasnio.  

- Prof. Dekanić je veliki stručnjak za svoje područje, no previše se bazirao na njegovu 

struku, umjesto da nam prikaže njegovo područje sa pravnog gledišta (npr. više o 

pitanjima naknade štete zbog onečišćenja). Nezanimljivi su mi bili dijelovi o crpljenju 

nafte, bušotinama, jer na kraju krajeva to nije dio područja koje bi trebali obrađivati na 

seminaru. 

- Svidjelo mi se izlaganje. Bilo je zanimljivo, pomno sam pratila izlaganje. Ni u jednom 

trenu nisam vidjela kod drugih studenata da im je dosadno i da su odsutni.  

- Prof. Dekanić je jako stručno i zanimljivo održao svoje izlaganje, no ja općenito nisam 

zainteresirana tim živ. Područjem te ne mogu dati relevantnu kritiku. 

- Prof. Dekanić je održao odlično izlaganje i sve je objasnio na zanimljiv način, pogotovo 

neke teme koje nisu pravne prirode i koje bih sama teže shvatila (načini crpljenja nafte i 

sl.). 

- Izlaganje je bilo odlično, naučila sam puno novih stvari. 

- Profesor nas je naučio nešto više o platformama i samoj eksploataciji nafte  na zanimljiv i 

energičan način. 

- Profesor Dekanić je vrlo zanimljiv predavač. 

- Uz zaštitu prava putnika u zračnom prometu najupečatljivije izlaganje i daleko 

najzanimljiviji gost. Profesor ostavlja dojam karizmatičnog i, dakako, široko obrazovanog 

stručnjaka te time lako zaokupi pažnju studenata. Tema je aktualna, ako ne i 

najaktualnija, pa je i to doprinijelo mom zanimanju. Sve pohvale! 
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- Zanimljivo predavanje, profesor se iznimno trudio približiti temu. 

- Profesor je bio zanimljiv, uložio je puno truda da nam na lakši i pristupačniji način približi 

dotičnu temu. 

- Predavanje je bilo jako zanimljivo, obrađene teme su jako aktualne te je predavanje 

proširilo moje znanje o toj temi, potaklo me na razmišljanje o nekim pitanjima kojih do 

tada nisam bila svjesna. 

- Profesor Dekanić je izuzetno kvalitetan gost-predavač i od njega smo saznali dosta 

nepoznatih informacija. Jedini je problem što mi ta materija nije prezanimljiva.  

- Zanimljivo, dinamično, poučno! 

- Izlaganje je bilo zanimljivo, ali mislim da je jedno predavanje bilo dovoljno, a da je drugi 

put trebao biti neki drugi gost s novom temom. 

- Zanimljiv predavač, ali ponekad ga nisam uspjela pratiti u nepravnim temama. Korisno da 

ga pozovete i narednih godina! 

- Puno sam naučila. 

- Prof. Dekanić nam je na razumljiv način objasnio temu, za koju sam mislila da nema veze 

s našim studijem, no tek sada vidim koliko je pravo „široko“ u primjeni.  

- Svidjelo mi se predavanje, ali mi se čini da je neke dijelove trebalo malo više laički 

objasniti. 

- Izvrstan predavač, jedino meni osobno nije tema bila toliko zanimljiva da bi me oduševio.  

- Stručan i zanimljiv profesor. 

- Prpf. Dekanić veliki je stručnjak za tu temu i meni do sad nezanimljivo pitanje je svojim 

izlaganjem učinio jako interesantnim. 

- Kvalitetan i kompetentan izlagač i stručnjak koji nam je efikasno približio ovu tematiku.  

 

11. Gost na seminaru bila je i gđa Ana Kapetanović iz Hrvatske agencije za civilno 

zrakoplovstvo sa izlaganjem na temu Zaštita prava putnika u zračnom prometu. Molim 

Vaše primjedbe/pohvale/kritike tog izlaganja: 
 

 

Vaš komentar: 

- Dobro i zanimljivo predavanje iako mi se više svidjelo ono prof. Dekanića jer me ta 

tematika više zanima. 

- Same pohvale na izlaganje gđe Kapetanović. 

odličan
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- Super predavač, stručna i pristupačna. 

- Izuzetno zanimljivo predavanje, simpatična osoba.  

- Sviđa mi se način predavanja – jako zanimljivo i tečno ispredavano, na način da studenti 

ostanu zainteresirani cijelo vrijeme. 

- Gošća me još više zainteresirala za zračno pravo, razmišljam da odaberem temu za 

diplomski iz zračnog prava. 

- Najzanimljiviji sastanak. 

- Jako zanimljivo predavanje i predavačica. S obzirom da mi uvijek teoretiziramo, volim 

vidjeti i čuti nekoga iz prakse. 

- Zanimljivo predavanje. Mislim da nam je koristilo i za ispi, ali i da se kao putnici 

upoznamo s pravima. 

- Zanimljivo, tečno, potkrepljeno primjerima. 

- Izlaganje gđe Kapetanović je bilo veoma korisno i za pisanje seminarskog rada, a i za 

upoznavanje s određenim pravima putnika. Iako je materija poznata sa prijašnjih 

seminarskih sastanaka, bilo je zanimljivo čuti neke stvari iz prakse.  

- Izrazito zanimljivo predavanje, jako korisno za lakše snalaženje prilikom ostvarivanja 

naših prava kao putnika, a i pridonijelo je lakšem razumijevanju gradiva. 

- Gđa Kapetanović mi je bila najzanimljiviji gost i imala je vrlo dobro izlaganje.  

- Zanimljiva tema, super predavač i kvalitetno obrađena tema. Sve pohvale! 

- Još jedno izlaganje sa strašno zanimljivo temom. Do seminara i naših susreta  koji su se 

bavili zrakoplovstvom zbilja nisam imala predodžbu koliko je to zanimljivo područje 

prava. Gđa Kapetanović uvelike je pridonijela mom interesu za civilno zrakoplovstvo. 

- Najzanimljivije predavanje gosta predavača jer sam postala svjesna svoje nesvijesti o 

svojim pravima kao putnika u zračnom prometu.  

- Ovo predavanje mi je bilo najzanimljivije jer mi je općenito zračno pravo nekako 

najinteresantnije. Gđa Kapetanović je sve to super objasnila sa svog stručnog stajališta.  

- Predavanje mi se također svidjelo te mi približilo zračno pravo. Čak razmišljam o 

volontiranju/radu u vezi zračnog prava. 

- Jako zanimljivo izlaganje i simpatična gošća. Nakon tog izlaganja mi je zračno pravo 

postalo jako zanimljivo i razmišljala sam kako bi bilo baviti se s tim.  

- Izlaganje je bilo jako korisno i zanimljivo, potkrijepljeno primjerima iz žive prakse. 

- Svidjelo mi se izlaganje. Gošća je jako dobro pripremila predavanje i upoznala nas j e s 

jako puno situacija koje se i nama mogu dogoditi u životu u vezi sa zrakoplovstvom. 

- Veoma zanimljivo. Isto tako primjedba da je trebalo više primjera iz stvarnog života, 

sudske prakse, jer se ona kako je u stvarnom životu, dosta razlikuje od pravnog uređenja 

raznoraznim konvencijama, uredbama… 

- Zračno pravo me jako zanima te mi je samim time gostovanje gđe Kapetanović bilo 

iznimno zanimljivo. Približila nam je teoriju praksom.  

- Sviđa mi se tema izlaganja jer može biti korisna svakom čovjeku i objašnjava ž ivotne 

situacije. Jako zanimljivo izlaganje i gošća koja ima iznimno dobar pristup studentima.  

- Odličan i najbolji gost! 

 

12. Što smatrate najvećom prednošću, a što najvećim nedostatkom seminara? 

 



- Prednost – lakše ćemo savladati gradivo iz pojedinih  područja prometa za ispit; 

nedostatak – nismo uspjeli proći kroz sve vrste prometa. 

- Prednost zanimljive teme, nedostatak što dosta vremena treba uložiti izvan samog 

seminara na pisanje eseja. 

- Najvećom prednošću smatram to što nas tjera da radimo, ali vidimo i rezultate rada i jako 

pomaže pri učenju i razumijevanju gradiva. Nedostatak je, ali nije stvar seminara, što neki 

imaju još zaostataka pa nisu u mogućnosti odmah nakon seminara polagati predmet.  

- Najveća prednost – zanimljivi gosti, zanimljive teme, nedostatak – zadaće/eseji. 

- Najveća prednost izlaganja predavača, opuštena atmosfera. Najveći nedostatak zadaće, 

mada ne potpuni nedostatak, u redu je što nas pripreme, upute u gradivo, ali nekad kad 

su rokovi su nam dodatno opterećenje. 

- Prednost je što seminar zaista priprema za polaganje ovog predmeta, a nedostatak po 

meni je premali broj seminarskih sati. 

- Najveća prednost su gosti predavači i zadaće, a nedostatak je malo sati.  

- Prednost je što se puno nauči, zanimljivo je, različiti su oblici seminara (gosti, video..).  

Nedostatak su zadaci koji uzimaju jako puno vremena. 

- Prednost – gosti predavači. Nedostatak - / 

- Prednost su svakako gosti i sam način rada koji je dinamičan, iako traje samo sat i pol. 

Nedostataka nema. 

- Prednost – gosti izlagači, video materijali – odlični filmovi! Nedostatak – izlaganja 

studenata. Moram priznati da radije slušam profesoricu i goste nego ono što i sama 

mogu pročitati u knjizi. 

- Najveće je prednost obrađivanje zanimljivih tema o kojima inače ne bih imala mogućnosti 

saznati više od stručnih osoba. Nedostatak seminara bio je što mi nije previše pomogao u 

spremanju ispita. 

- Najvećom prednošću smatram praktičan rad, odnosno rješavanje slučajeva iz prakse.  

- Najveće je prednost seminara što su se prolazile zanimljive teme koje su pojašnjene i 

približene pa će biti lakše spremati ispit. Nedostatak je, što zbog malog broja sati, nismo 

stigli više tema obraditi, npr. Baš konkretno iz pomorskog prava, ne samo zračnog toliko.  

- Prednost je ta što rade i predavači i studenti, tj. Studenti su uključeni u rad na seminaru, 

što kroz zadaće, što kroz izlaganja. Nedostatak je premali broj seminarskih sastanaka.  

- Mislim da bi bilo korisnije seminar napraviti u formi pripreme za kolokvij. Prednost 

zanimljivi predavači. Sve u svemu, zanimljiv seminar ali ne i koristan. 

- Prednost je mali broj studenata pa se moglo i dobro raditi. Nedostatak što su eseji za 

zadaću znali oduzimati previše vremena. 

- Najveća prednost je što stvarno sprema studente za ispit, mana što je onima koji ga ne 

uče teže pratiti seminar. 

- Prednost – ukupan broj seminarskih sastanaka. Nedostatak – zadaće. 

- Najveća prednost je što se uz uredno izvršavanje obveza i praćenje seminara može 

spremati drugi predmet. Smatram da nema nedostataka. 

- Najveća prednost – puno praktičnih predavanja, stekli smo dosta znanja o praktičnom 

životu. Najveća mana – uvodi u samo predavanje predugo traju pa nema vremena za 

cijelo predavanje. 

- Najveća prednost je stečeno znanje, nedostatak što ne omogućuje da se oslobodimo 

dijela gradiva na ispitu. 



- Prednost – dobili smo dojam kako to izgleda u praksi, nedostatak – zahtjevne zadaće na 

koje je odlazilo puno sati. 

- Prednost gosti predavači, zanimljive teme i gradivo. Nedostatak možda nekad 

prezahtjevni zadaci. 

- Najveća prednost mu je povećanje našeg znanja, mana potrošnja vremena.  

 

13. Kako biste ocijenili voditeljicu seminara? 

 

 

 

14. Vaša primjedba/pohvala na rad voditeljice seminara? 

 

- Svaka čast na odnosu prema studentima. 

- Same pohvale na rad voditeljice seminara. 

- Super organizacija, nismo učili samo o teoriji nego smo naučili puno toga iz prakse. 

Pohvala za gledanje izuzetno zanimljivih filmova. 

- Izvrstan predavač, super organiziran seminar, dolazak na vrijeme i početak nastave. 

Pohvala za filmove. 

- Pohvala – odličan izbor tema koje smo obrađivali na satu. Primjedba – nepristupačnost. 

- Prof. je na zanimljiv i moderan način vodila seminar te nas pokušala zainteresirati za sve 

oblike prometa i pravnu regulaciju. Pohvalno je što nismo imali stresan kolokvij, već smo 

kroz zadaće učili. Vjerujem da smo svi na taj način naučili više.  

- Neka samo tako nastavi! 

- Sjajna profesorica! Dostupna, pristupačna, ugodan predavač, sve pohvale!  

- Zanimljiva, pristupačna. 

- Stručna, zanimljiva, elokventna, zanimljivo prepričava gradivo.  

- Mislim da je voditeljica seminara jako pristupačna i stvara ugodnu atmosferu na  

seminaru, ne smatram je prezahtjevnom. Sve u svemu, samo pohvale.  

- Trudili ste se odabrati zanimljive teme za seminar, iznesli ste ih na lako razumljiv način. 

Pohvaljujem filmove koje ste nam pustili jer je na takav način najlakše shvatiti gradivo i 

duže ga pamtiti. 

- Voditeljica je simpatična i pristupačna, trudila se seminar učiniti što dinamičnijim i 

zanimljivijim. 
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- Pristupačnost, simpatičnost, trud koji je voditeljica ulagala da nas motivira i zainteresira 

za temu. 

- Ugodna, mirna, trud se vidi kao i zainteresiranost za temu i prenijeti znanje. Voljela bih 

više izlaganja s Vašim pogledom na tematiku i komentarima na nju.  

- Zanimljiva, sa stvarnim životnim primjerima, stručnjak u svom području, nastoji nas 

uključiti u raspravu i navesti na razmišljanje pritom vrednujući svaki odgovor. Najviše 

znam dio koji ste Vi obradili na predavanjima i svom seminaru, ali na žalost  ne obuhvaća 

veći dio gradiva za ispit. 

- Pohvala profesorici, jako je zanimljiva, dinamična, puna je znanja koje dobro prenosi na 

studente i veliki stručnjak u svom području. 

- Voditeljica seminara je bila odlična, vrlo upućena i zanimljiva. Svidjele su mi se teme koje 

smo obrađivali i zanimljivosti o kojima je govorila.  

- Profesorica je korektna i simpatična, dobro objašnjava gradivo. 

- Nemam nikakve kritike, smatram da je profesorica na izrazito poučan i zanimljiv način 

pristupila vođenju seminara. 

- Rad voditelja seminara mi je u redu. Odnosila se korektno prema nama studentima.  

- Dosta zanimljiv način govora, zanimljive pošalice, mnogo primjera iz stvarnog ž ivota. 

Primjedba – davanje jednog materijala na engleskom jeziku, iako se od nas očekuje da 

znamo engleski jezik, pravni materijali su još uvijek dosta nejasni.  

- Zadovoljna sam. Vođenje seminara je zanimljivo i dinamično.  

- Nemam primjedbi. Prof. bira zanimlj ive teme koje se sviđaju studentima. 

- Nemam primjedbi. 

 

15. Da možete, što biste mijenjali u radu seminara? 

 

- Svaki seminar organizirati na način da se predstave osnove iz pojedine vrste prometa, uz 

navođenje primjera iz svake prakse. 

- Smanjila bih zadaće. 

- Ništa, možda jedino koji posjet kontroli leta Croatia Airlinesa.  

- Sve u svemu dosta zanimljivo, možda neke debate na temu tko ima pravo na naknadu 

štete u nekim zanimljivim slučajevima. 

- U redu mi je bio seminar. Ne bih puno toga mijenjala. Možda zadaće izbacila j er nekad 

opterećuju studente u učenju posebno ako su u vrijeme rokova, a neki drugi seminari – iz 

drugih predmeta nemaju tu obvezu. 

- Jedino bih uvela veći broj sati. 

- Ne bih ništa mijenjala. 

-  Stavila bih manje zadataka ili umjesto zadataka neki tekst koji studenti moraju pročitati 

tako da se pripreme za seminar. 

- Uvela bih kratke testiće na zaokruživanje tako da se ljudi koji idu na kolokvije još bolje 

pripreme za njih. 

- Sve je odlično, sviđa mi se koncept. 

- Izbacila bih izlaganja studenata. 

- Ne bih ništa promijenila. Možda eventualno uvesti neki repetitorij za ispit na kojem bismo 

ponovili gradivo koje je teže ili koje je potrebno razjasniti.  

- Ne bih ništa mijenjala, ovaj seminar je i više nego ispunio moja očekivanja. 



- Više staviti naglasak na teme iz pomorskog prava, ono je manje poznato, manje o njemu 

znamo, a lakše bi bilo spremiti ispit da nam se ti dijelovi gradiva približe.  

- Povećala bih broj seminarskih sastanaka. 

- Više gradiva obrađivati za kolokvij. 

- Zadaće smanjiti, više grupni rad na seminaru.  

- Nemam primjedbi. 

- Ništa. 

- Ništa. 

- Manje količine zadaća, više filmova odnosno metoda aktivnog učenja.  

- Da zadaće budu manje opsežne. 

- Ništa. 

- Jedino možda zadatke za pripremu za naredni seminar, volio bih da se ne radi baš o 

odgovaranju na pitanja 

 

16. Da li biste preporučili seminar Vašoj kolegici/kolegi s niže godine studija? 

 

 

DA
96%

NE
4%


